
 

Հայտարարություն 

Հարգելի ուղևորներ! 

Սույն թվականի փետրվարի 1 ից տեղի են ունենալու փոփոխություններ 

ներհանրապետական գնացքներում ձեռնածանրոցի փոխադրման պայմանների 

վերաբերյալ: 

 Ուղևորին իր հետ անվճար թույլատրվում է փոխադրել մինչև 36 կգ մեկ ձեռնածանրոց, որի 

եռակողմ  չափերի հանրագումարը չի գերազանցի 180 սմ: 

 Սահմանված քաշից ավել մեկ տոմսով ուղևորի կողմից մեկ միավոր ձեռնածանրոցի 

փոխադրման սակագինը սահմանվում է 200 դրամի չափով (ներառյալ ԱԱՀ), եթե 

ձեռնածանրոցը իր եռակողմ չափերի հանրագումարով չի գերազանցում  180 սմ:  

 Եթե ուղևորը իր հետ մեկ տոմսով փոխադրում է ձեռնածանրոց, որի եռակողմ չափերի 

հանրագումարը գերազանցում է  180 սմ, (այդ թվում ընտանի կենդանիներ վանդակներով, 

հեծանիվ, դահուկներ և սպորտային այլ իրեր), յուրաքանչյուր միավորի փոխադրման համար 

վճարվում է 500 դրամ (ներառյալ ԱԱՀ): 

 Փոքր երեղաներով ուղևորներին թույլատվում է  անվճար տեղափոխել մանկասայլակ: 

 Ֆիզիկական խնդրիներ  ունեցող ուղեւորը կամ իրենց ուղեկցող     անձիք իրավունք ունեն 

անվճար տեղափոխել անվասայլակ: 

 Դնչակներով խոշոր շների տեղափոխման դեպքում, ուղևորը, գնում է վագոնի վերջում երեք 

նստատեղերը և   հավելյալ վճարում է 1000 դրամ (ներառյալ ԱԱՀ)։ 

 «ՀԿԵ» Ուղևորափոխադրումների տնօրինություն 

Объявление 

Уважаемые пассажиры! 

С 1 февраля текущего года вступают в силу изменения условий перевозки ручной клади в 

местном сообщении.  

 Пассажиру по одному билету разрешается бесплатный провоз с собой, в виде ручной клади, 

личных вещей до 36 кг, не превышающие по сумму трех измерений 180 см. 

 На перевозку ручной клади по одному билету сверх нормы, габаритами, не превышающими 180 

см по трех измерениям, устанавливается стоимость перевозки каждой единицы ручной клади 

в размере 200 драм (НДС включительно). 

 На перевозку ручной клади по одному билету, габаритами, превышающими 180 см по трех 

измерениям (в том числе домашние животные в контейнерах, велосипеды, лыжи и другой 

спортивный инвентарь), устанавливается стоимость перевозки 500 драм (НДС включительно). 

 Пассажиру с малолетним ребенком разрешается бесплатно перевозить детскую коляску. 

 Пассажиру с ограниченными физическими возможностями или сопровождающему его лицу 

разрешается бесплатно перевозить инвалидную коляску. 

 На перевозку крупных собак в намордниках при выкупе пассажиром трех мест у тамбура, 

устанавливается стоимость перевозки 1000 драм (НДС включительно). 

ЗАО «ЮКЖД» Дирекция пассажирских перевозок 



 

Announcement 

Dear passengers!  

 From the 1st of February of this year, changes in the conditions for carrying  hand luggage on local 

trains come into force.  

 The passenger is allowed to carry one hand luggage up to 36 kg free of charge, the sum of the 

dimensions should  not exceed 180 cm. 

 The passenger can transport non-standard luggage and pay 200 AMD (including VAT), if the sum of 

the dimensions does not exceed 180cm. 

 If the passenger carries hand luggage of more than 180 cm including (pets with cages, bicycles, skis 

and other sports equipment), they have to pay 500 AMD. (includingVAT). 

 Passengers with small children can carry a baby carriage free of charge. 

 Passengers with disabilities or a person accompanying them may carry a wheelchair free of charge. 

 In the case of carrying large dogs with muzzles, the passenger buys the three seats at the end of the 

carriage and pays a surcharge of 1000 ADM (including VAT). 

Passenger Transportation of CRSC "SCR" 


